Translate - BioSense Ring Size Guide

2024年6月19日

BioSense™Ring Size Guide

How to determine your ring size

MEASURE YOUR FINGER

To get the best results, before printing this page, ensure the "Scale to fit" option is unchecked in the print dialogue box.

Use a ruler to verify the printed scale is correct. Have a comparison ring ready. This should be a ring that you wear on the same finger as you intend to wear the Vyvo ring.

HOW TO USE THE VYVO TAPE MEASURE

- 1. Wrap the printed Vyvo tape measure around your finger. Note the measurement, and consult the Vyvo ring size table to determine your ring size.
- 2. Please note for your order that Vyvo uses European sizing, which you can find in the ring size table.
- 3. If your measurement is between two sizes, choose the larger size.
- 4. Position your ring over the circles shown below to determine which one matches your size. The diameter should correspond exactly with the diameter of your ring.

VYVO TAPE MEASURE*

30mm

CUT

inch

*This is for reference only. Vyvo cannot be held responsible for any errors that occur as a result of measuring your finger.

vyvo.com

CONVERSION CHART*

size 6
size 7
size 8
size 9
size 10
size 11

BioSense™智能健康戒指尺码指南

如何确定您的戒指尺码

手指测量

为取得最佳效果,请在打印此页之前,先确认 在打印选项会话框中"按比例缩放"(Scale to fit)选 项未被选取。

请用直尺来检验打印刻度是否与其一致,并准备好一枚用作对比的戒指。它应当是一枚与您将要佩戴的Vyvo智能健康戒指一样佩戴在同一手指的戒指。

如何使用VYVO测量纸带进行测量

- 1. 将打印的Vyvo测量纸带环绕您的手指进行测量,并记下测量值,对照Vyvo智能健康戒指尺码表来确定您戒指的尺码。
- 2. 请留意您的订单中Vyvo采用欧码尺码(欧洲 尺码),大小如戒指尺码表所示。
- 3. 如果您测量到的手指尺码介于两个尺码之间, 请选择较大尺码。
- 4. 请将用作对比的戒指放到下面的圆圈上来帮您选择适合您的尺码。其直径当准确对应您戒指的直径。

VYVO测量纸带*

30毫米

从虚线剪开

英寸

*仅供参考。Vyvo不对因手指测量所产生的任何错误负责。

vyvo.com

尺码对照图表*

6号尺码 7号尺码 8号尺码 9号尺码 10号尺码 11号尺码 12号尺码 size 13 inch.

*This is for reference only. Vyvo cannot be held responsible for any errors that occur as a result of measuring your finger.

vyvo.com

13号尺码

英寸

毫米

*仅供参考。Vyvo不对因手指测量所产生的任何错误负责。

vyvo.com